
 
 
 

Dato: 15.02.2024 

   
 

UTKAST TIL REFERAT FRA I KOORDINERINGSGRUPPEN FOR 
OSLOREGIONEN  
 
Tidspunkt: tirsdag 30. januar 2024 kl. 12.00 – 15.00  
  
Sted: Oslo rådhus 
  
Deltakere 
 

Navn   Virksomhet   

Martin Hafsahl  Asker og Bærum  

Dag Aanensen  Drammensregionen  

Aasmund Hagen (via Teams) Elverum kommune 

Ola Andreas Haave  Folloregionen  

Trine Knobel    Gardermoregionen   

Ingunn Granaasen  Hadelandsregionen  

Fredrik Skjæret (via Teams) Hamarregionen  

Jon Eivind Svagård Kongsbergregionen  

Anne Huse Kongsvingerregionen  

Terje Pettersen  Mosseregionen  

Bjarne Haslund  Oslo kommune   

Inger Synnøve Kammerud  Ringeriksregionen  

Nina Mosseby  Samarbeidsrådet for Nedre Romerike  

Marit Mundahl Søndre Østfold regionråd 

Arve Magne Vannebo (via Teams) Vestfoldkommuner  

 
  
Sakspapirer og vedlegg ligger her: https://www.osloregionen.no/kalender/administrativ-

koordineringsgruppe-30-januar-2024/ 

 

Presentasjoner fra møtet er vedlagt. 
 
Sekretariatet:  Eva Næss Karlsen, Mari Strømsvåg, Eivin Winsvold, Karoline 

Holmstrøm Ulateig 
 
Møteleder:            Bjarne Haslund, Oslo kommune  
 

 
 
 
 
 
Saksliste for møtet 30. januar 2024 

https://www.osloregionen.no/kalender/administrativ-koordineringsgruppe-30-januar-2024/
https://www.osloregionen.no/kalender/administrativ-koordineringsgruppe-30-januar-2024/
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1. Godkjenning av innkalling   

Godkjent 
 
 
2. Godkjenning av referat fra møtet i koordineringsgruppen den 31. oktober 2023  

Godkjent 
  
3. Runde rundt bordet – hva er nytt i delregionene?  Orientering om aktuelle saker fra 

medlemmene - runde rundt bordet 
Oppdatering på aktuelle saker fra medlemmer i faggruppa. Er det aktuelle politiske saker 
som Osloregionen bør være oppmerksom på, eventuelt engasjere seg i interessepolitisk? 

 
 
Arve Vannebo, Vestfoldkommuner 

- Kraftsituasjon 

- Vestfoldbanen må ikke kutte stopp på noen avganger 

- Dobbeltspor sør for Tønsberg er viktig 

Fredrik Skjæret, Hamarregionen 
- Kraftsituasjonen er viktig 

- Mjøsbyen er viktig, statlig belønningsordning er ønskelig 

- NTP – intercity og dobbeltspor mot Lillehammer er viktig 

- Nytt studie innen KI på høyskolen 

 
Aasmund Hagen, Elverum 

- Melder oss inn i Osloregionen fordi vi mener det er nyttig å delta 

- Ønsker å få belønningsmidler fra staten til byutvikling 

- Forsvaret er viktig, Terningmoen leir og Rena leir er viktige i regionen.  

- Forskningsprosjekt: ZEN – Zero Emission Neighbourhood er under utvikling 

Marit Mundahl, Søndre Østfold 
- Kraftsituasjonen er viktig 

- Østfold fylkeskommune er under etablering (Østfold 2.0) 

Dag Aanensen, Drammensregionen 

- Ny leder for Drammensregionen IPR, ordfører fra Øvre Eiker 

- Kommunenes inntektssystem i fremtiden er viktig sak 

- Nye renseanlegg under planlegging i regionen – Statsforvalteren har sterke 

synspunkter 

- Drammensregionen deltar i prosjektet Energistasjoner for grønn næringstransport. 

Planlegger workshop i Holmestrand i april 

 

 

Inger Kammerud, Ringeriksregionen 
- Morten Lafton er leder for regionen 
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- Startet året med samling for Ringeriksregionen samt Buskerudkonferanse påfølgende 

dag 

o Utfordring at leder for Ringeriksregionen, ordfører i Jevnaker, ikke er med i 

Buskerud fylke, og dermed ikke med på Buskerudkonferansen 

- Jobber med Ringeriksporteføljen, vei og bane 

- Hadde fellesmøte med naboregionen, to regionråd 

- Kraftsituasjonen: Kraftløftet-rapporten viser sentrale utfordringer. Kritiserer 

kraftløftet-rapport. 
- Ringerike har mange grusmoer som egner seg for industriområder, lett å anlegge 

o Ønske om datasentre for KI i området 

- NTP: Viktig å mobilisere for Ringeriksporteføljen 

o Trafikken i Hole står stille på utfartsdager, utfordring for mobilitet 

o Mange trafikkulykker på E16 

Ola Haave, Folloregionen 
- Fire av seks ordførere er nye etter valget 

o Ordfører Ludvigsen i Vestby er leder i Folloregionen regionråd samt 

Mosseregionen regionråd 

- Hva skal Folloregionens rolle være? 

o Ren interesseorganisasjon? 

o Markedsføring, branding? 

- Kyststi er viktig satsing 

- Stenging av Ring 1 i Oslo vil ha store konsekvenser for Folloregionen 

o Ønskelig med avbøtende tiltak 

  
Trine Knobel, Gardermoregionen 

- De fleste ordførere i regionen er nye 

- Satsing på kometanse/utdanning, fokus på helse 

- Regionen har felles brannvesen. Alle brannstasjonene har trolig behov for fornyelse 

- Romerike biogassanlegg – har dialog med VEAS om eierskap 

- Inntektssystem trenger en totalvurdering. Samarbeid med flere om å få inn 
gode tall fra Telemarksforskning. 

 
Anne Huse, Innlandet fylke 

- Hadde med ordførerne til Brussel 

- NTP: Tømmerterminal, gods, tilsving 

- Inntektssystem for kommunene, ønsker et likeverdig system, har utfordringer med å 

levere lovpålagte tjenester. Skeivhet i systemet. 

 
Jon Eivind Svagård, Kongsbergregionen 

- Kongsberg har seks ulike interkommunale samarbeid etter kommuneloven 

- Mange nye ordførere, behov for folkevalgtopplæring 

- Kongsbergregionen har tre kommuner i Telemark og fem i Buskerud 

- Utenforskap: 20 % av innbyggerne i regionen sliter med utenforskap (bl.a. utenfor 

arbeidsmarkedet) 
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- Full stans i hytteutbygging for tida, utfordrende for en del bransjer 

o Regionen har 25.500 hytter, 60.000 innbyggere 

- Kraftsituasjonen: Viktig at kraften bruker på riktige næringer, som gir arbeidsplasser 

og merverdi til Norge 

 
Nina Mosseby, SNR 

- Kraft er viktig tema 

- Romerike har størst vekst i hele landet 

- Ønskelig å beholde veksttilskuddet 

- Romerikskommunene er ganske fattige i utgangspunktet 

- Politiressurser, - ikke kapasitet til å jobbe forebyggende, ungdomskriminalitet er 

utfordring, vekst i utenforskap 

- Styreseminar med Telemarksforskning som skal presentere tall. 
 

Ingunn Granaasen, Hadelandsregionen 
- Regionen er samlet, nå er Jevnaker med i både Ringeriksregionen og 

Hadelandsregionen 

- Regionen er fordelt på to fylker, kan bli tre fylker eller evt. bare ett fylke 

- Kompetanse er viktig – ønske om videreutdanning lokalt 

- Arrangerer konferanse om transport:  

o NTP er viktig, men også fokus på de lokale sakene nærmere folk 

o Kollektivtilbudet i regionen er dårlig, f.eks. ingen forbindelse til Gardermoen 

Bjarne Haslund, Oslo kommune 
- Boligmarkedet: Uheldig at boligbyggingen har stoppet opp. Byrådet ønsker å motvirke 

dette, men utfordrende å finne virkemidler 

- Oslopakke 3: Oppstart av forhandlinger nå i vår 

- Opptatt av å videreføre det gode samarbeidet med Akershus på areal- og 

transportområdet 

- Byrådsleder opptatt av utenforskap, ungdomskriminalitet og mangel på 
politiressurser. 

 
Terje Pettersen, Mosseregionen 

- Hadde årets første møte i regionrådet i forrige uke 

- Kom sent i gang pga. omvalg i Moss 

- NTP – fokuserer på jernbane, godsterminal i Vestby og riksvei 19 

- Rygge flyplass, militær del har stor aktivitet bl.a. som følge av Sverige og Finlands 

inntreden i NATO 

- Viktig at ikke IPR-ene bruker opp all kapasitet på prosjekter, slik at man ikke kan 

jobbe med løpende saker som dukker opp 

 
4. Orientering om vedtatt Handlingsprogram og budsjett 2024  

Se vedlagt presentasjon 
 

5. Orientering om felles faggruppesamling 23.-24. mai 2024  
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Se vedlagt presentasjon fra Erik Unaas 
 

6. Orientering om prosess og stormøte 5. mars om strategiske føringer 2025-2028  
Se presentasjon med plan for møtet.  

 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------   
 

Saker til styremøtet 16. februar 2024, kl. 0930-1130 
 

7. Høringssvar til Klimautvalgets utredning NOU 2023:25 Omstilling til lavutslipp. 
Utsatt høringsfrist til 28. februar   
Saken til behandling i møte i interessepolitisk utvalg 31. januar.  
 

8. NTP 2025-2036 – innspill spisset og konkretisert budskap fra Osloregionen IPR  
Gjennomgang og diskusjon av forslaget fra sekretariatet og fra møte i adm. NTP-gruppe. 
Kommentarer/diskusjon i møtet om spissing vs detaljert om enkeltprosjekter.  
 

9. Forslag til prosess for invitasjon til fylkeskommuner som medlemmer til 
Osloregionen  
Diskusjon/synspunkter på invitasjon til fylkeskommunene og deres deltakelse i 
Osloregionen-samarbeidet 
 

10. Nye strategiske føringer for Osloregionen IPR – forankring av plan for stormøte 5. 
mars og videre prosess  
Se sak 6. 

 
 
Orienteringssaker til styremøtet  
 
11. Orientering fra styrets medlemmer om aktuelle saker i regionen  
 
12. Rapport fra interessepolitisk utvalg.  
 
Leder av interessepolitisk utvalg gir en kort orientering om arbeidet i interessepolitisk utvalg.   
 
13. Orientering til styret fra pågående prosjekter i Osloregionen.   
 
Sekretariatet gir orientering om pågående prosjekter og aktiviteter, bl.a.   
 
• Energistasjoner for grønne næringstransport (Klimasats-prosjekt)  
• Oppdrag Oslofjorden  
• Talentattraktivitet   
 
 
14. Orientering om ansettelse av ny direktør    
Spørsmål om søkerliste. Byråd behandler i møte 15.februar tilsetting av ny direktør. 
 
15. Andre korte orienteringer fra sekretariatet   
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------   
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16. Eventuelt   

 


